



REQUIRED DOCUMENTS



- أولاً : الأوراق المطلوبة لاستكمال استمارة الالتحاق**
- أصل شهادة ميلاد بالكمبيوتر للمصريين أو صورة جواز سفر للأجانب عليه إقامة .
 - صورة من بطاقة الأب
 - صورة من بطاقة الأم
 - 6 صور شخصية للطالب .
 - أصل الشهادات الدراسية آخر عامين دراسيين .
 - تسلسل دراسي مختوم من المدرسة المنقول منها الطالب .
 - تقرير طبي عن الحالة الصحية العامة (في حالة وجود أية حالات خاصة. يجب تقديم ما يدل على ذلك).

- ثانياً : مستندات إضافية في حالة التحويل من داخل جمهورية مصر العربية :-**
- في حالة التحويل من مدرسة داخل جمهورية مصر العربية تقدم جميع الأوراق المذكورة في البند الأول بالإضافة إلى:
 - بيان قيد أو بيان نجاح مختوم من الإدارة التعليمية لسنة أو سنتين (حسب السنة الدراسية المقيد بها الطالب)
 - طلب تحويل مختوم من المدرسة المنقول منها الطالب و الإدارة التعليمية التي تتبعها المدرسة .

- ثالثاً : مستندات إضافية في حالة التحويل من الخارج :-**
- في حالة التحويل من خارج جمهورية مصر العربية تقدم جميع الأوراق المذكورة في البند الأول بالإضافة إلى:
 - تسلسل دراسي من المدرسة المنقول منها الطالب و مصدق عليه من وزارة التربية و التعليم بالبلد القادم منها بالإضافة إلى تصديق وزارة الخارجية المصرية عليها .
 - ختم آخر شهادة دراسية من وزارة التربية و التعليم بالبلد القادم منها بالإضافة إلى تصديق وزارة الخارجية المصرية عليها .
 - إلحاق مصري عائد للمصريين
 - إلحاق وافد للأجانب

ملحوظة

إذا لم يتم تسليم كافة الأوراق المطلوبة في موعد أقصاه 1 سبتمبر فالمدرسة غير مسؤولة عن النتائج المترتبة على ذلك .

AGE		DATE	EGYPTIAN	AMERICAN LEVELS
Year	Month			
3	6	31 / 3 / 2009	KG 1	KG 1
4	6	31 / 3 / 2008	KG 2	KG 2
5	6	31 / 3 / 2007	1 st Primary	Grade 1
6	6	31 / 3 / 2006	2 nd Primary	Grade 2
7	6	31 / 3 / 2005	3 rd Primary	Grade 3
8	6	31 / 3 / 2004	4 th Primary	Grade 4
9	6	31 / 3 / 2003	5 th Primary	Grade 5
10	6	31 / 3 / 2002	6 th Primary	Grade 6
11	6	31 / 3 / 2001	1 st Eidady	Grade 7
12	6	31 / 3 / 2000	2 nd Eidady	Grade 8
13	6	31 / 3 / 1999	3 rd Eidady	Grade 9
14	6	31 / 3 / 1998	1 st Secondary	Grade 10
15	6	31 / 3 / 1997	2 nd Secondary	Grade 11
16	6	31 / 3 / 1996	3 rd Secondary	Grade 12

REQUIRED DOCUMENTS

Please submit the following documents to the Admissions and Student Affairs Office as soon as possible, as they are necessary to complete the application process for all new students seeking enrollment.

Part I: The required documents for the Admissions process:

- Original Birth Certificate – computer generated (Egyptian students)
- 6 recent personal size photographs.
- Original academic records / reports from previous schools
- Stamped attendance statement from previous schools starting from Grade One.
- A photocopy of the student's passport.
- A photocopy of both parents' national ID card.
- General medical report (In case of any medical condition, a specialized report of the case will be required)

Part II: Additional documents required for those transferring within Egypt:

In case your child is transferring from a school within Egypt, you are required to present all the above mentioned documents in addition to the following:

- A certificate testifying to the promotion of your child from one year to another, issued by the Ministry of Education , Educational Department (Obour District)
- School Transfer Paper stamped from your child's previous school and the Ministry of Education, Educational Department (Obour District)

Part III: Additional documents required for those transferring from abroad:

In case your child is transferring from a school outside of Egypt, you are required to present all the documents mentioned in Part I in addition to the following:

- Attendance Statement from the previous school
- Previous years' school reports
- Both must be stamped by the Ministry of Education in the country you are transferring from and then from the Egyptian Ministry of Foreign Affairs
- Appended Letter from the Egyptian Ministry of Education. (Appended Return for Egyptians or Append Arrivals for Foreigners)

NOTE

If papers are not submitted before Sept. 1st, the school will not be held accountable for any penalties.